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Domosławska Radna RM 
w Sulejowie 
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Burmistrz Sulejowa ) · � 
Pan Wojciech Ostrowski /� 

Wniosek 

Dotyczy: zabezpieczenie środków finansowych w budżecie Miasta Gminy i Sulejów na rok 2020 
oraz ujęcie w planie inwestycyjnym. 

1. Proszę o wyremontowanie schodów na łączniku ulic Przydziałki i Księdza Jana
Umińskiego, a ulicą Podkumędz

Potrzebę remontu schodów zgłaszają mieszkańcy, dla których łącznik jest alternatywą krótszą drogą 
w dostaniu się do rzeki Pilicy. 
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